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 تفاهم نامه ساخت ۴۳ کلاس درس در  امانتدار رأی مردم در انتخابات باشیم
هرمزگان امضا شد

عملیات ساخت بوستان پردیس آغاز شـد؛

گـذشت  از  رسید.پس  هشتم  ایستگاه  به  خدمت  جشنواره  درادامه  بندرعباس  شهرداری 
هفـت هفته و کلنگ زنی و افتتاح های متعدد،درهفته هشتم،قطار شهرداری دربلوارسدید 
آغاز شود.بوستانی که در  پردیس  بوستان  بابرگزاری مراسمی،عملیات ساخت  تا  توقف کرد 
راستای تلاش شهرداری برای به دست آوردن نشان دوستدار کودک اعلام شده است.بوستان 
به  طراحی  این  است.  طراحی شده  کودک  دوستدار  اهداف شهر  تحقق  راستای  در  پردیس 
از معماری  استفاده  با  روان کودکان  به سلامت  اهمیت  و  آگاهی بخشی  با  که  ای است  گونه 
می  ایجاد  کودکان  برای  را  پرنشاط  محیطی  و  استرس  اضطراب،  کاهش  موجب  چندحسی، 
بازی کودکان  بار درمنظر شهری درطراحی فضای  نخستین  برای  ازاین روش  نماید.استفاده 

استفاده شده است که ازآن به عنوان معماری شفابخش یاد می شود.

 هرمزگان من- پس از انتخاب بندرعباس به عنوان شهر دوستدار کودک، ساخت بوستان پردیس درشهر 

بوستان گفت:  این  زنی  کلنگ  مراسم  در  گزارش خبرنگارما، شهرداربندرعباس  آغاز شد.به  بندرعباس 

درهفته هشتم از جشنواره خدمت یک پروژه افتتاح و کلنگ زنی می شود.

مهدی نوبانی اظهارداشت: بوستان پردیس در زمینی به مساحت ۸ هزار متر مربع در مدت یک سال 

ساخته می شود. وی، هزینه ساخت بوستان پردیس را ۱۲ میلیارد تومان اعلام کرد.

وی افزود ازجمله فضاهایی که در طراحی این پروژه تعریف شده، شامل جاده سلامت)مسیر پیاده روی(، 

سکوهای  باشک،  قایم  بازی  فضای  کودکان،  صخره نوردی  و  بازی  دیوار  برد،  اسکیت  پیست  نظرگاه، 

نشیمن، دیوار سبز، تونل آب، آبنما، فضای سبزوغیره می باشد.شهرداربندرعباس گفت: تا پایان امسال 
عملیات اجرایی چهار بوستان دیگر در مناطق چهارگانه شهرآغازمی شود و دو بوستان دیگر هم به بهره 

برداری می رسد.

نوبانی با اشاره به اینکه هم اکنون فضای سبز شهر بندرعباس به ازای هر نفر ۹ متر مربع است و این 

میزان باید به ۱۶ متر مربع برسد، تصریح کرد: تلاش می کنیم برای رسیدن به این سرانه درختان بومی 
گارم زنگی و لور در شهر کاشته شود.

رئیس شورای شهر بندرعباس هم در سخنانی ابراز امیدواری کرد با ساخت بوستان های متعدد سرانه 
فضای سبز استان به سرانه کشوری نزدیک شود.

مصیب نظری گفت: انتظار داریم شهردار بندرعباس به ساخت بوستان در مناطق بافت فرسوده توجه 
ویژه ای داشته باشد.

مهدی احمدی قلعه قاضی مدیر منطقه دو شهرداری بندرعباس نیز با بیان اینکه بوستان پردیس دربلوار 
سدید وبا هدف شور و نشاط در کودکان ساخته می شود، اظهارداشت: بوستان پردیس به یکی ازبهترین 

فضاهای تفریحی مناسب کودکان و خانواده ها درشهر بندرعباس تبدیل خواهد شد.
تلاش همگانی برای کسب نشان

موضوع شهردوستدار کودک از سال  ۹۹ و پس از بررسی نتایج ارزیابی شهرهای متقاضی پایلوت شهر 
دوستدارکودک مطرح شد. شهربندرعباس بر اساس ارزیابی عملکرد به عنوان یکی ازشهرهای منتخب 

ایران برای پایلوت شهر دوستدارکودک انتخاب شد.
چشم انداز ابتکار شهر دوستدار کودک یونیسف این است که »همـه کـودکان و جوانـان بایـد بتواننـد 
ازکودکـی و جوانـی خـود لـذت ببرنـد و از طریـق احقـاق برابـر حقـوق خـود در شـهر واجتماع محلی 

شان، توانایی های بالقوه خود را به طور کامل به فعل درآورند.«
این ابتکار، با حمایت دولت های ملی و محلی، سازمان های مردم نهاد، بخش خصوصی، رسانه ها، دانشگاهها 
و با همکاری یونیسف، بیش از ۳۰ میلیون کودک را در ۳۰۰۰ شهر و جامعه محلی در بیش ازچهل 

کشورتحت پوشش قرارداده است.
چرخه  نظر  مورد  شهر  که  می شود  انجام  زمانی  یونیسف  کودک  دوستدار  شهر  برند  و  نشان  دریافت 
به  شهرها  پایلوت،  مرحله  در  باشد.  کرده  تکمیل  موفقیت آمیز  صورت  به  را  کودک  دوستدار  شهر 
نمی کنند. دریافت  رسمی  عنوان  یا  نشان  و  نشده  شناخته  به رسمیت  کودک«  دوستدار  »شهر  عنوان 
و  نشان  درجهت کسب  اجتماعی  و  فرهنگی  از  اعم  ها  دستگاه  تمام  باید  بندرعباس  درکنارشهرداری 

برند»شهر دوستدارکودک« تلاش کنند.

ننممااییننددهه  ممررددمم  ههررممززگگاانن  اازز  ببررننااممهه  ههففتتمم  تتووسسععهه    گگففتت؛؛  

توجه ویژه دولت به اقتصاد دریا محورتوجه ویژه دولت به اقتصاد دریا محور
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نماینده مردم هرمزگان از برنامه هفتم توسعه  گفت؛ 

سمانه کمالی باغستانی 
اسلامی  شورای  مجلس  در  هرمزگان  مردم  نماینده  من-  هرمزگان 

گفت: کشور تا پایان سال با برنامه ششم توسعه اداره می شود.
برنامه  کلیات  کرد:  اظهار  من  هرمزگان  با  گفتگو  در  آرامی،  منصور 
هفتم توسعه به مدت سه ماه در مجلس بود یک ماه در کمیسیون 
تلفیق و دو ماه هم در صحن مجلس بحث و بررسی شد و با ۱۱۸ 
الحاقی بررسی آن  با تبصره و بندهای مختلف و تعدادی مواد  ماده 
بررسی  برای  نگهبان  شورای  به  آن  از  پس  و  شد  تمام  مجلس  در 

ارجاع شد.

نماینده مردم هرمزگان افزود: برای اینکه کشور بدون برنامه نباشد تا 
پایان سال کشور با برنامه ششم اداره می شود.

ندارد  استانی  برش  کشور  ساله  پنج  توسعه  برنامه  کرد:  تصریح  وی 
و یک برنامه ملی درکشور است این برنامه دارای فصل های مختلف 

فرهنگی، اجتماعی، قضایی، حقوقی، نظام آموزشی و… است.
نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه 
برنامه هفتم دارای ۲۴ فصل است، گفت: در هر کدام از این فصل ها 
با  می شود  گرفته  که  تصمیماتی  و…  خیرین  آموزشی،  نظام  مانند 

توجه به همه استان ها از جمله هرمزگان است.
اقتصاد  موضوع  به  هفتم  برنامه  در  فصل  یک  اینکه  بیان  با  آرامی 
مقام  فرمایشات  طبق  کرد:  اضافه  است،  یافته  اختصاص  دریامحور 
مجمع  نظر  و  محور  دریا  اقتصاد  بر  ایشان  تاکید  و  رهبری  معظم 
تشخیص مصلحت نظام و پیگیری های انجام شده درفراکسیون دریا 

محور یک فصل اقتصاد دریا محور در برنامه هفتم گنجانده شد.
و  بنادرجنوبی  به  اولویت  محور،  دریا  اقتصاد  موضوع  در  افزود:  وی 
جزایر اختصاص دارد. بخشی از آن مربوط به ترانزیت و یک بخشی 
می  شامل  هم  کشوررا  شمال  که  است  شیلات  حوزه  به  هم  ازآن 
شود جزو کارهای اساسی بوده بعنوان مثال امسال یک ردیف خاص 
برای توسعه بوموسی اختصاص یافت.تاکنون در برنامه هایمان درباره 

بوموسی هیچ وقت به این صراحت نبوده است.
وی ادامه داد: دولت مکلف شده زیرساخت های شهرک های شیلاتی، 
جمعیت  مقررشده  هفتم  برنامه  کند.طبق  تامین  را  پروری  آبزی 
دو  تقریبا  اکنون  شود.هم  کشور  جمعیت  درصد  هشت  ما  ساحلی 
برنامه  در  عدد  این  که  دریاست  سهم  داخلی  ناخالص  تولید  درصد 

هفتم چندین برابرخواهدشد.
آبزی  تولید  تن  میلیون  اضافه کرد: درحوزه شیلات حدود یک  وی 
 ۶/۲ آینده  برنامه  در  صید  و  تولید  میزان  که  داریم  صید  و  پروری 
میلیون تن پیش بینی شده است. که به موضوع اقتصاد دریا مرتبط 
است. حتی درحوزه گردشگری دریایی امسال قرار بود شورای خاص 
گردشگری دریایی در استان ها تشکیل شود این حرکت بزرگی است.

دراین خصوص اختیاراتی به استانداران داده شود.
آرامی گفت: درسرفصل اقتصاد دریا، درخصوص صنایع دریایی، انرژی 
های تجدید پذیر،آب شیرین کن ها و تمام موارد مربوط به دریا دیده 
شده است.دربخش های مختلف برنامه هفتم بخش زیادی مربوط به 

استان های ساحلی است.
نماینده مردم هرمزگان درمجلس شورای اسلامی با اشاره به برنامه 
مجلس درخصوص تبدیل وضیعت نیروهای شرکتی شهرداری ها و 
درحال  اجتماعی  کمیسیون  در  اکنون  هم  گفت:  ها  دستگاه  دیگر 
پیگیری است و پس ازتایید در شورای نگهبان و تصویب در مجلس 

اجرایی خواهدشد.
رومجلس،  پیش  انتخابات  به  اشاره  با  ادامه  در  مجلس  نماینده  این 

مردم را به حضورحداکثری دراین انتخابات دعوت کرد.
آرامی با رد شایعه بیماری اش، گفت: وقت آن رسیده که فضا و صحنه 
های مختلف کشور برای حضورجوانان مهیا شود و برای اینکه جوانان 
اسفندماه  ترجیح دادم درانتخابات  وارد مجلس شوند  بتوانند  استان 
کاندید نشوم تا جوانان انقلابی فرصت حضور درخانه ملت را به دست 

رییس جدید بنیاد نخبگان 
هرمزگان معرفی شد

استانداری  اجتماعی،  و  امنیتی  سیاسی،  معاون  من-  هرمزگان 
هرمزگان در آئین تکریم و معارفه رئیس بنیاد نخبگان استان گفت: 

هرمزگان می تواند مرجع توسعه اقتصاد دریا محور شود.
احسان کامرانی در آئین تکریم و معارفه رئیس بنیاد نخبگان استان 
استان  گرفتن  قرار  کرد:  عنوان  استان،  های  پتانسیل  به  اشاره  با 
هرمزگان در جوار خلیج همیشه فارس و دریای عمان ظرفیت های 

بی بدیلی را برای رشد و توسعه آن مهیا کرده است.
وی افزود: توجه به ظرفیت های دریایی به ویژه اقتصاد دریا محور 
مورد تاکید ویژه مقام معظم رهبری است و در همین راستا مقام 
معظم رهبری سیاست های کلی توسعه دریا محور را به سران قوا 

ابلاغ کردند.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان، خاطرنشان 
استثنایی  فرصت  دریا محور  توسعه  ابلاغ سیاست های کلی  کرد: 
استان  ویژه  به  ساحلی  مناطق  افزون  روز  پیشرفت  و  رشد  برای 

هرمزگان است که باید غنیمت شمرد.
کامرانی، تصریح کرد: از فرصت های دریایی برای توسعه کشور و 
استان های ساحلی به نحوه شایسته استفاده نشده است و ضروری 
اقدامات  با  پژوهشی  و  علمی  مراکز  و  اجرایی  های  دستگاه  است 
اعتلای  راستای  را در  استعداد ها  این  از  بهره گیری  عملی زمینه 

هرمزگان مهیا کنند.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان، خاطرنشان 
کرد: با پتانسیل های مطلوبی که هرمزگان در حوزه سواحل و دریا 
دارد استان می تواند در زمینه اقتصاد دریا محور در بین استان های 

ساحلی مرجع باشد.
وی تصریح کرد: توسعه چشمگیر هرمزگان در حوزه صنعت زمینه 
که  است  گردیده  مختلف  های  بخش  در  های  شکاف  ایجاد  ساز 
ضروری است نخبگان و دانشگاهیان برای کاهش این شکاف ها در 

راستای کاهش آسیب های اجتماعی گام بردارند.
اظهار  هرمزگان،  استانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون 
در بخش  بسیاری  استعدادهای  و  نخبگان  دارای  داشت: هرمزگان 
های مختلف است که نیازمند شناسایی برای بهره گیری از ظرفیت 

های آنها می باشد.
وی، تصریح کرد: به برکت نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران و 
توسعه مراکز علمی هرمزگان صاحب نیروهای انسانی متخصص در 
بخش های مختلف به ویژه اقتصادی و صنعتی است که می توانند 

این بخش ها را مدیریت و راهبری کنند.
کامرانی افزود: تقویت و ارتقاء جایگاه بنیاد نخبگان استان هرمزگان 

ضروری است در دستور کار بنیاد ملی نخبگان کشور قرار گیرد.
بنیاد  جدید  رئیس  به سمت  شکرالهی  بابک  دکتر  آقای  پایان  در 
نخبگان استان هرمزگان معرفی و از خدمات دکتر وحید عامری با 

اهدا لوح سپاس تقدیر بعمل آمد.

***
یکی از رمزهای موفقیت جبهه 

مقاومت، داوطلبانه بودن 
بسیج مردمی است

هرمزگان  )ع(  سجاد  امام  سپاه  فرمانده  جانشین  من-  هرمزگان 
بودن  داوطلبانه  مقاومت،  جبهه  موفقیت  رمزهای  از  یکی  گفت: 

بسیج مردمی است.
سردار هدایت الله امیری در نشست سراسری جبهه علمی و فرهنگی 
بسیج اساتید سراسر کشور که با حضور ۳۰ هزار نفر از بسیجیان 
به صورت ویدیو کنفرانسی برگزار شد، با ذکر این نکته که بسیج 
جهان  نهاد  مردم  نهادهای  سایر  با  ویژگی ها  از  برخی  واسطه  به 
متفاوت است، اظهار کرد: نکته ای که امروز  توسط جبهه مقاومت 
نیز در حال استفاده است، داوطلبانه بودن بسیجیان برای حضور در 
عرصه خدمت است. امروز یکی از رمزهای موفقیت جبهه مقاومت، 

داوطلبانه بودن بسیج مردمی است.
وی، مردم پایه بودن بسیج را از دیگر ویژگی های مهم پایداری و 
موفقیت بسیج دانست و عنوان کرد: مجموعه سپاه و بسیج نیروی 
رده های  تمام  در  چراکه  محور،  تجهیزات  نه  است  محور  انسانی 

نظامی، نیروی انسانی به عنوان رکن اول شناخته می شود.
و  ایمانی  نگاه  هرمزگان،  )ع(  سجاد  امام  سپاه  فرمانده  جانشین 
اعتقادی به امور را از دیگر ویژگی ها و رمزهای موفقیت بسیجیان 
دانست و بیان کرد: این ویژگی ها در کنار یکدیگر باعث شده است 
که سازمان بسیج ایران برای تمام جهان یک الکو و نمونه است به 
از  الگوبرداری  جهت  خارجی  کشورهای  از  تیمی  اخیرا  که  نحوی 
وارد  خودشان  کشور  در  نهادی  چنین  ایجاد  برای  بسیج  ساختار 

ایران شدند.
سردار امیری، با ذکر این نکته که بسیج از ابتدای انقلاب اسلامی 
در تمام برهه ها نقش های مهمی را ایفا کرده است، خاطرنشان کرد: 
بسیار  اقدامات  محرومیت زدایی  و  فرهنگی  بخش های  در  بسیج 

بزرگی را در طول انقلاب به ثبت رسانده است.
و  اسلامی  انقلاب  دوم  گام  بیانه  در  بسیج  نقش  به  اشاره  با  وی، 
عنوان  تحت  سندی  کرد:  مطرح  اسلامی،  نوین  تمدن  ایجاد  روند 
سند »اعتلای بسیج«پس از برگزاری جلسات مختلف کارشناسی با 
حضور هیات های اندیشه ورز و نخبگان برای ایفای نقش بسیجیان 
در روند تحقق تمدن نوین اسلامی و بیانیه گام دوم انقلاب اسلامی 

تدوین شد.
فرمان  در  گفت:  هرمزگان  )ع(  سجاد  امام  سپاه  فرمانده  جانشین 
اعتلای بسیج چهار راهبرد برای ایفای نقش بسیج دیده شده است. 
است.  انسانی  نیروی  و جذب  انسانی  نیروی  بحث  آن  اول  راهبرد 
بسیج را باید مانندچتری دانست که هر کس که کلیات نظام مقدس 

اسلامی را قبول دارند در زیر این چتر قرار می گیرد.
جذب  برای  لازم  برنامه ریزی  که  نکته  این  بیان  با  امیری،  سردار 
تصریح  است،  شده  انجام  کشور  در  بسیجی  جوان  میلیون  هشت 
کرد: یکی از موضوعاتی که باید در کشور باید به آن توجه کرد بحث 
کادرسازی  بحث  در  بسیج  است.  اسلامی  انقلاب  برای  کادرسازی 
خود را مسئول می داند و برای این مهم علاوه بر جذب نیروهای در 
تراز انقلاب اسلامی باید برای ارتقای آن ها در تمام ابعاد تلاش کند.

خبـر

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی هرمزگان مطرح کرد:

تهاتر اموال مازاد دولت در 
هرمزگان با پیمانکاران

هرمزگان من- نماینده وزیر اقتصاد در استان هرمزگان گفت: برای 
نخستین بار املاک مازاد برای پروژه های اولویت دار نیمه تمام از 

طریق تهاتر با پیمانکار تخصیص می یابد.
 مهدی دسینه با بیان اینکه در این روش از ظرفیت بند ۶ ماده ۱۲ 
آیین نامه اجرایی مولدسازی دارایی های دولت استفاده شده است، 
اظهار کرد: امروز با رأی اعضای کمیته تخصصی مولد سازی دارایی 
های دولت، این بسته رونق برای استان هرمزگان به تصویب رسید 
که با این تصمیم در اتمام پروژه ۱۶۰ تختخوابی شهرستان میناب 

تسریع خواهد شد.
وی افزود: بر اساس قانون هر کدام از این دارایی ها یک بار برای 
به مزایده گذاشته خواهد شد  بازار سرمایه  از طریق  کشف قیمت 
قیمت  آخرین  به  منوط  و  تهاتر  طریق  از  نرفت  فروش  به  اگر  و 
با  رونق  های  بسته  این  براساس  و  دادگستری  رسمی  کارشناس 

پیمانکاران تهاتر می گردد.
استاندار در زمینه  پیگیری های  و  راهبری  از  دسینه ضمن تشکر 
تکمیل پروژه های عمرانی استان،تاکید کرد: مولدسازی دارایی های 
غیرمنقول مازاد و راکد دولت یکی از بهترین و سریع ترین روش 
های تامین مالی پروژ های عمرانی استان خواهد بود که با اجرای 
های  زمینه  در  استان  زیرساختی  مسائل  از  بسیاری  مصوبه  این 
ارتباطی،  مختلف از جمله تکمیل بیمارستان ها، مدارس، راههای 
آبرسانی، برق رسانی، احداث سد و… در سنوات آینده حل خواهد 

شد.

***
سردار جوانی:

 آمریکایی ها مدام پیام 
می دهند که نمی خواهیم با 

شما وارد جنگ شویم

دیگر  دشمن  گفت:  پاسداران  سپاه  سیاسی  معاون  من-  هرمزگان 
ابتکار عمل را در گزینه نظامی بر علیه جمهوری اسلامی از دست 
داده تمرکز خود را در جنگ شناختی برای رقم زدن فریب عمومی 

گذاشته است.
با حضور  که  تبیین  جهاد  قرارگاه  نشست  در  جوانی  یدالله  سردار 
سردار اباذر سالاری فرمانده سپاه امام سجاد )ع( هرمزگان و حجت 
الاسلام موسی پولادی  نماینده ولی فقیه در سپاه امام سجاد)ع( 
استان برگزار شد، اظهار داشت: در بحث جهاد تبیین هدفگذاری 
مقداری سخت است اما اگر توجه کنیم که چه کارهایی باید انجام 

دهیم نتایج قابل ارزیابی خواهد بود.
وی افزود: اغتشاشات سال گذشته به ما نشان داد که تصرف مغزها 
این  در  ما  و  چه  یعنی  می شد  گفته  قبلًا  که  شناختی  جنگ  در 
اغتشاشات دیدیم که برخی ها حاضرند با هر ابزاری بسیجی ها را به 
شهادت برسانند، بسیجی هایی که نماد خدمت و محبت بودند و در 

هر حالی دنبال خدمت به مردم هستند.

تلاش دشمن برای محاصره تبلیغاتی 
معاون سیاسی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی، تاکید کرد: طبق بیان 
رهبر معظم انقلاب اسلامی، دشمن با ابزارهایی که دارد جوانان ما 
را در محاصره تبلیغاتی قرار داده است و از آن جایی که دشمن دیگر 
ابتکار عمل را در گزینه نظامی بر علیه جمهوری اسلامی از دست 
داده تمرکز خود را در جنگ شناختی برای رقم زدن فریب عمومی 

گذاشته است.
از  تبیین  جهاد  و  دشمن  تبلیغاتی  حصر  شکستن  اضافه کرد:  وی 
شکستن حصر آبادان و فتح خرمشهر نیز سخت تر است از این رو 

باید قرارگاه جهادتبیین را جدی بگیرید.
سردار جوانی تصریح کرد: در درگیری های فعلی منطقه، آمریکایی ها 
مدام به ما پیام می دهند که ما نمی خواهیم با شما وارد جنگ شویم 
میدان  شکست خورده  را  خود  آن ها  که  می دهد  نشان  امر  این  و 

مواجهه با ایران اسلامی می دانند.

می خواستند جمهوری اسلامی را ضد زن معرفی کنند
تلاش  که  گذشته  سال  اغتشاشات  پشت صحنه  کرد:  تصریح  وی 
کند  معرفی  زن  ضد  نظامی  را  ایران  اسلامی  جمهوری  داشت 
همان هایی ایستاده اند که امروز به حد بی سابقه ای بمب و موشک بر 

سر زنان و کودکان غزه می اندازند.
معاون سیاسی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی، بیان کرد: در جنگ 
شناختی دشمن به دنبال ادارک سازی و اندیشه سازی است و راه 

اصلی مقابله با آن نیز تبیین است.
بر علیه رژیم صهیونیستی،  با اشاره به عملیات طوفان الاقصی  وی 
و  بود  خواهد  صهیونیستی  رژیم  بدون  آینده ی  دور،  آینده  گفت: 
ممکن  که  چند  هر  بود  خواهد  جنگ  این  پایان  نزدیک،  آینده 
هیچیک  به  صهیونیستی  رژیم  اما  بیافتد  هم  تلخی  اتفاقات  است 

از اهدافش نخواهد رسید.

حماس نابودشدنی نیست
ابرازداشت:  اسلامی،  انقلاب  پاسداران  سپاه  سیاسی  معاون 
نابود  حماس  اما  هستند  حماس  نابودکردن  دنبال  صهیونیست ها 
شدنی نیست چرا که حماس یک نیروی برگرفته از مردم است و 
مردم غزه با وجود بمباران های شدید هیچ گاه نپذیرفتند که غزه را 
خالی کرده و تن به کوچ دهند چرا که متوجه این معنا هستند که 
ماندن در غزه و کشته شدن زیر بمباران ها بهتر از زیست در خفت بار 
فلسطینی ها  اظهارداشت:  جوانی  سردار  است.  دیگر  کشورهای  در 
که حضرت  است«  ذلت  با  زندگی  از  بهتر  عزت  با  »مرگ  عبارت 
سیدالشهدا علیه السلام فرمودند را ۷۵ سال است زندگی می کنند و 

راه مقاومت را فرا گرفته اند.
نمی کرد که عملیاتی تحت  اینکه هیچ کس پیش بینی  بیان  با  وی 
عنوان طوفان الاقصی توسط حماس انجام شود، گفت: رهبر معظم 
انقلاب از عملیات طوفان الاقصی تعبیر به زلزله کردند و شکست 

اسرائیل را ترمیم ناپذیر خواندند.

خبـر

هرمزگان من- سرپرست فرمانداری بندرعباس با اشاره به در 
پیش رو بودن انتخابات مجلس شورای اسلامی گفت: همه ما 
وظیفه داریم که در جریان انتخابات امانتدار رای مردم باشیم.

حبیب بهادری در نشست با بخشداران و اعضای ستاد انتخابات 
شهرستان افزود: صندوق رأی امانتی است در اختیار ما و تمام 
کاندیداها ما را امین خود شمرده اند و هم از لحاظ شرعی و هم 

قانونی و عرفی حق نداریم در این امانت خیانت کنیم.
وی با تأکید بر لزوم حضور مسئولان در دل مردم  ادامه داد: 
بعضی  با  را  کاری  درگیری  و  ارتباط  بیشترین  مردم  امروز 

برخی  موجب  زیاد  ارتباط  همین  و  دارند  شهرستان  ادارت 
نارضایتی ها  شده است که باید زمینه ای فراهم شود که مردم 
بتوانند مشکلات خود را بی واسطه به گوش مدیران ارشد این 

مجموعه ها و سایر دستگاه ها برسانند.
جلب  برای  مدیران  ویژه  اهتمام  لزوم  بر  تأکید  با  بهادری  
قطعا  گفت:  امسال  انتخابات  در  مردم  حداکثری  مشارکت 
به  آن ها  بودن  پاسخگو  و  مسئولان  و  مدیران  خوب  عملکرد 
مردم و پیگیری مشکلات آن ها تاثیر بسیار زیادی در حضور و 

مشارکت خودجوش مردم در انتخابات خواهد داشت.

هرمزگان من- مدیر کل امورمالیاتی هرمزگان گفت: با اجرای کامل 
قانون پایانه های فروشگاهی و سامانه مودیان عدالت مالیاتی محقق 

می شود.
 جعفر احسانی مهر در دیدار با رئیس و اعضای هیئت مدیره اتحادیه 
کارگزاران گمرکی بندرعباس که به منظور حل مشکلات مالیاتی این 
اتحادیه خصوصا موضوع تراکنشهای بانکی تشکیل شد، اظهار کرد: 
با اجرای قانون پایانه فروشگاهی و سامانه مودیان، شفافیت اقتصادی 
که پیش نیاز یک نظام مالیاتی کارامد و عادلانه است فراهم می شود.
مدیر کل امورمالیاتی هرمزگان افزود: ما به دنبال تعامل و همکاری 
دوسویه و سازنده در اجرای صحیح قوانین و مقررات موضوعه بین 
دولت  نگرش  واقع  در  هستیم،  اقتصادی  فعالان  و  مالیاتی  ادارات 
مالیات ستانی  نظام  ارتقای  و  بهبود  و معتقدیم   است  تنظیم گری 
سنتی با تکیه بر داده محوری و ارائه اطلاعات حسابها بصورت شفاف 
مالیات ستانی عادلانه را به همراه خواهد داشت که در همین رابطه 

پروژه سامانه مودیان در حال اجرا می باشد.
را  بندرعباس  کارگزاران گمرکی  اتحادیه  مالیاتی  رفع مشکلات  وی 

کل  اداره  افزود:  و  کرد  عنوان  کل  اداره  مهم  های  اولویت  از  یکی 
امورمالیاتی هرمزگان آمادگی لازم جهت آموزش، مشاوره و راهنمایی 

اعضای اتحادیه مزبور را در هر زمان که مایل باشند دارد.
احسانی مهر با تاکید بر اینکه اخذ مالیات از مردم نیز باید همراه با 
شفافیت باشد، تصریح کرد: مردم در یک فرایند شفاف سازی، باید 

بدانند که سهم مالیات در بودجه، برای خدمات و توسعه کشور هزینه 
می شود و فرهنگ سازی و تعامل بیشتر با مردم، روند پرداخت مالیات 

را تسهیل می کند.
گمرکی  کارگزاران  اتحادیه  شکرپور”رییس  عارف  جلسه  همین  در 
بندرعباس” از مدیر کل امور مالیاتی استان هرمزگان به پاس همکاری 
مالیاتی  امور  افزود: عملکرد  و  اتحادیه قدردانی کرد  این  با  تعامل  و 
است.  ستودنی  اقتصادی  فعالان  با  تعامل  باب  در  هرمزگان  استان 
کارگزاران گمرکی خواهان  ویژه  به  اقتصادی  فعالان  کرد:  بیان  وی 
رفع سریع مشکلات پیش امده در باب اخذ مالیات از تراکنش های 
بانکی هستند و رایزنی های این اتحادیه در سطح استانی همچنان 

ادامه دارد.
شکرپور ابراز امیدواری کرد که بتوان با انعقاد تفاهم نامه هایی با اداره 
کل امور مالیاتی استان در خصوص حل مشکلات مالیاتی این اتحادیه 

نتایج خوب و کاربردی حاصل شود.
در پایان این جلسه هر یک از حاضران به بیان نقطه نظرات خود در 

این خصوص پرداختند.

هرمزگان من- مدیرکل امورمالیاتی هرمزگان گفت: مالیات بر ارزش 
افزوده یاریگر شهرداری ها در توسعه زیرساخت های شهری است.

جعفر احسانی مهر در جمع شهرداران مناطق شهر بندرعباس، اظهار 
زیرساخت های یک کشور عامل مهمی در  توسعه  بدون شک  کرد: 
ایجاد پویایی نظام اقتصادی و حتی رفاه افراد آن جامعه در شهرها و 
روستاها می باشد این در حالیست که گسترش خدمات به خصوص 
در مناطق محروم مستلزم تامین منابع مالی پایدار و عظیمی می باشد 
که دولت با اختصاص  درصدی از مالیات بر ارزش افزوده به شهرداریها 

و دهیاریها به این نهاد در امر توسعه و آبادانی کمک نموده است.
ارزش  بر  مالیات  قانون  شدن  اجرایی  ابتدای  از  افزود:  مهر  احسانی 
و  شهرها  در  آبادانی  و  توسعه  برای  لازم  تمهیدات  ایجاد  و  افزوده 
روستاهها توسط دولت، شاهد پیشرفت های زیادی در زیرساختهای 
شهری مانندحمل و نقل عمومی، خطوط هوائی، منابع آبی، مدیریت 
در  پرورش  و  آموزش  توسعه  سلامت،  مدیریت  ارتباطات،  شهری، 

مناطق کمتر توسعه یافته بوده ایم.
امور مالیاتی استان هرمزگان تصریح کرد: شهرداری ها و  مدیر کل 
ارزش  بر  مالیات  محل  از  عمرانی  های  پروژه  اجرای  با  ها  دهیاری 
افزوده و نامگذاری این پروژه ها به نام مالیات می توانند گام مهمی 
در راستای فرهنگ سازی مالیاتی برداشته و  مردم استان را بصورت 

عینی از آثار پرداخت مالیات مطلع نمایند.
وی خاطرنشان کرد: وقتی افراد جامعه بدانند که رفاه مردم و آبادانی 
کشور و شهر محل زندگی آنها با پرداخت مالیاتشان ارتباط مستقیمی 

دارد، با میل و رغبت بیشتری در پرداخت به موقع مالیات مشارکت 
خواهند کرد.

مالیات بر ارزش افزوده یاریگر شهرداری ها در توسعه
 زیرساخت های شهری

توجه ویژه دولت به اقتصاد دریا محور

پایانه های فروشگاهی پیشرو در تحقق عدالت مالیاتی

 سرپرست جدید فرمانداری بندرعباس:

 امانتدار رأی مردم در انتخابات باشیم
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اقتصادیاقتصادی

هرمزگان من- مدیرکل بازرسی استان هرمزگان گفت: 
فولاد  صنعت  ویژه  به  و  دریامحور  اقتصاد  به  توجه 
استان  در  و  است  دنیا  بزرگ  اقتصادهای  اولویت  در 
در  فولاد  صنعت  توسعه  سمت  به  باید  نیز  هرمزگان 
فولاد  نخست  قطب  به  آن  تبدیل شدن  و  استان  این 

کشور حرکت کنیم.
عطاالله معروفخانی در جریان بازدید مدیرکل بازرسی 
استان هرمزگان از خطوط تولید و طرح های توسعه ای 
هرمزگان  فولاد  کرد:  بیان  هرمزگان  فولاد  شرکت 
فولاد  تولید  افزایش  و  رکوردشکنی  پیکان  نوک  در 
و  می شود  محسوب  فولادی  شرکت های  میان  در 
انتظار  باید  ماه  هر  نباشد،  انرژی  محدودیت های  اگر 
این موضوع در  بارز  نمونه  باشیم.  رکوردشکنی داشته 
فولادی  تختال  زمینه  در  هم  تولیدی  رکورد  دو  ثبت 
و هم در زمینه آهن اسفنجی قابل مشاهده است. در 
آبان ماه نیز رکوردهای کیفی و کمی متعددی کسب 

کرده ایم.
به  کمی،  بعد  بر  علاوه  هرمزگان  فولاد  افزود:  وی 
به همین  و  ویژه ای داشته  توجه  نیز  تولید  بعد کیفی 
کشور  در  را  فولادی  تختال های  باکیفیت ترین  دلیل 
داخلی  مشتریان  از  بسیاری  هم اکنون  می کند.  تولید 
و صادراتی به دنبال خرید محصولات فولاد هرمزگان 

هستند و این دستاوردها با تلاش و همت همه همکاران 
و خودباوری جوانان در شرکت حاصل شده اند.

اهمیت  به  اشاره  با  هرمزگان  فولاد  مدیرعامل شرکت 
صنعت فولاد در اقتصاد کشور به ویژه استان هرمزگان 
متعددی  صنایع  در  هرمزگان  فولاد  محصولات  گفت: 
و  گاز  و  نفت  خانگی،  لوازم  خودروسازی،  همچون 
در  هم  داریم  قصد  و  می گیرد  قرار  استفاده  مورد   …
توسعه ای  طرح های  بالادست  در  هم  و  پایین دست 
طرح ها  از  برخی  هم اکنون  کنیم.  اجرا  را  متعددی 
هستند.  جلوتر  برنامه  از  و  دارند  قبولی  قابل  سرعت 
انتظار داریم موانع اجرای طرح های توسعه ای به ویژه 

مقامات  سوی  از  مجوزها  و  اساسی  زیرساخت های 
استانی پیگیری و به سرعت برطرف شوند تا با کمترین 

تاخیر پروژه ها را به بهره برداری برسانیم.
معروفخانی در پایان تاکید کرد: با توجه به قرارگیری 
بهره برداری  آزاد،  آب های  کنار  در  هرمزگان  فولاد 
استان  اقتصاد  در  بزرگی  اثر  توسعه ای  طرح های  از 
ضمن  و  داشت  خواهد  کشور  کل  و  هرمزگان 
دارای  محصولات  صادرات  با  می توانیم  اشتغال زایی، 

ارزش افزوده برای کشور ارزآوری کنیم.
محمد اسمی، مدیرکل بازرسی استان هرمزگان نیز در 
توسعه ای شرکت  طرح های  و  تولید  از خطوط  بازدید 

فولاد هرمزگان بیان کرد: صنعت فولاد یکی از صنایع 
رو  این  از  و  است  اقتصاد کشور  موتور محرک  و  مهم 
در  هرمزگان  فولاد  مانند  شرکت هایی  فعالیت های 

اقتصاد اهمیت فراوانی دارد.
وی افزود: امروزه در دنیا بسیاری از اقتصادهای بزرگ 
به اهمیت دریا پی برده اند و اغلب فعالیت های اقتصادی 
بزرگ ازجمله تولید فولاد در کنار دریا و آب های آزاد 
صنعت  توسعه  دنبال  به  باید  درنتیجه  می خورد.  رقم 

فولاد در استان هرمزگان باشیم.
به طرح های توسعه ای فولاد هرمزگان  اشاره  با  اسمی 
ثمر  به  جهت  در  باید  تلاش ها  تمام  کرد:  خاطرنشان 
رسیدن این طرح ها و تبدیل شدن استان هرمزگان به 
قطب نخست تولید فولاد در کشور باشد. همه مسئولان 
استانی نیز باید از این طرح ها به صورت ویژه حمایت 
کنند تا پس از بهره برداری از این طرح ها، اشتغال زایی 
رقم  استان هرمزگان  در  اقتصادی  رونق  و  توجه  قابل 
بخورد و این استان به قطب نخست صنعت فولاد در 

کشور تبدیل شود.
تصریح  پایان  در  هرمزگان  استان  بازرسی  مدیرکل 
ویژه  به  هرمزگان  فولاد  شرکت  فعالیت های  کرد: 
تقدیر  قابل  انرژی  محدودیت های  در  رکوردشکنی ها 
است و تلاش می کنیم موانع تولید این شرکت برطرف 

هرمزگان من- مدیرکل شیلات هرمزگان از پایان فصل صید میگو با 
رشد ۴۶ درصدی نسبت به مدت مشابه صید در سال گذشته خبر داد.
مسعود بارانی با اشاره به اینکه در فصل صید میگو سال جاری حدود 
درصد   ۷۰ میزان  از  داشت:  اظهار  است،  شده  صید  میگو  تن   ۹۰۰

درشت و حدود ۳۰ درصد میگو ریز بوده است.
ذخایر  وضعیت  بهبود  به  توجه  با  امسال  اینکه  بیان  با  بارانی  مسعود 
میگو شاهد افزایش صید میگو بوده ایم، افزود: مدت زمان مفید صید 
با توجه به کارشناسی های صورت گرفته از سوی پژوهشکده اکلوژی 

خلیج فارس و دریای عمان ۴۰ روز بوده است.
وی با بیان اینکه در فصل صید میگوی استان تنها شناورهای کلاس 

بودند، تصریح کرد:  حدود ۲  فعالیت  به  میگو گیر مجاز  لنج صیادی 
هزار و ۵۰۰ نفر صیاد در فصل صید میگوی امسال مشارکت داشته و 

بیشتر میگوی صید شده به صورت تازه وارد بازار استان و کشور شد.
بیشترین  )با  موزی  میگوی  کرد:  اضافه  هرمزگان  شیلات  مدیرکل 
هندی،  سفید  سبز،  ببری  سرتیز،  میگوی  هرمزگان(،  در  فراوانی 
خنجری و گنتگ شش گونه مهم میگو در آب های هرمزگان را تشکیل 

می دهند.
بارانی به جایگاه شیلات هرمزگان در کشور هم اشاره  کرد و  مسعود 
آبزی، یک  انواع  باصید سالانه حدود ۳۲۰  هزار تن  گفت: هرمزگان 

چهارم تولیدات شیلاتی کشور را به خود اختصاص داده است.

فلزی  اقتصادی صنایع معدنی و  هرمزگان من- سرپرست منطقه ویژه 
بالفعل کنونی، چشم  و  بالقوه  خلیج فارس ضمن تشریح ظرفیت های 

انداز این منطقه ی عظیم اقتصادی را تشریح کرد.
با  هرمزگان  استان  که  این  به  اشاره  ضمن  پیرحسینلو«  »محمدرضا 
داشتن ۹۰۰ کیلومتر مرزی آبی با خلیج فارس و دریای عمان از پتانسیل 
صنعتی  و  اقتصادی  فعالیت های  رونق  و  صادرات  توسعه  برای  بالایی 
برخوردار است، افزود: فلسفه شکل گیری منطقه ویژه اقتصادی صنایع 
معدنی و فلزی خلیج فارس نیز بر همین اساس بوده است که بتواند با 
جذب سرمایه  و هدایت آن در توسعه واحدهای معدنی و صنعتی، به ویژه 
کشور  و  هرمزگان  استان  در  را  اقتصادی  رونق  زمینه   انرژی بر،  صنایع 

فراهم سازد .

ایجاد زیرساخت با تمرکز بر سایت توسعه
وی به تشریح ابعاد و جانمایی بزرگ ترین منطقه ویژه اقتصادی کشور 
پرداخت و تاکید کرد: این منطقه دارای مساحت ۵ هزار هکتاری است 
و به چهار سایت جنوبی، میانی، شمالی و توسعه تقسیم می شود که دو 
هزار هکتار آن عملیاتی شده است و شرکت های سرمایه گذار در حال 
ویژه  منطقه  هستند.سرپرست  موردنظر  طرح های  بهره برداری  یا  اجرا 
اقتصادی خلیج فارس افزود: حدود در مساحتی بالغ بر سه هزار هکتار 
نیز در حال آماده سازی زیرساخت ها هستیم تا در آینده ای نزدیک روند 
با  فلزی خلیج فارس  و  معدنی  اقتصادی صنایع  ویژه  منطقه  در  توسعه 
تمرکز بر سایت توسعه به شکل متفاوت تری ادامه یابد.وی تصریح کرد: 

تولید شمش فولاد، ورق فولاد، شمش سرب و روی، کانتینر، پودر گچ، 
قیر و … از زمینه های فعالیت این شرکت ها در سایت توسعه خواهد بود.

برای  را  خود  فعالیت  شرکت   ۱۳ توسعه  سایت  در  افزود:  پیرحسینلو 
 ۶۵ به  آتی  سال های  در  که  کرده اند  آغاز  بهره برداری  به  رسیدن 
و  معدنی  صنایع  اقتصادی  ویژه  منطقه  برداری  بهره  حال  در  شرکت 
فلزی خلیج فارس، اضافه خواهند شد. وی خاطرنشان ساخت: در حوزه 
زیرساخت های برقی، اسکله و نیروگاهی نیز تلاش داریم تا ظرفیت ها را 
ارتقا دهیم و در این راه از تمامی توان خود استفاده خواهیم کرد چرا 
که حل و فصل موضوعات زیر ساختی به راه اندازی کارخانجات بخش 

خصوصی و حل معضل بیکاری خواهد انجامید.

در انتظار اشتغال زایی 3۰ هزار نفری
اکنون  هم  کرد:  تصریح  فارس  خلیج  اقتصادی  ویژه  منطقه  سرپرست 
فعالیت  حال  در  اقتصادی  عظیم  منطقه  این  در  نفر  هزار  از ۱۳  بیش 
هستند که با ورود شرکت های جانمایی شده در سایت توسعه به مدار 

تولید، اشتغال زایی ما بالغ بر ۳۰ هزار نفر خواهد شد.
و  بزرگ  صنایع  منطقه،  این  در  هم اکنون  داشت:  بیان  ادامه  در  وی 
این مسئله  که  آلومینیوم مستقر شده اند  و  فولاد  استراتژیکی همچون 
منطقه ویژه را به قطب صنایع استراتژیک غیرنفتی تبدیل کرده  است.
پیرحسینلو اضافه کرد: نگاه ما نسبت به شرکت های سرمایه گذار مستقر 
جلب  ما  وظیفه  که  چرا  بود  خواهد  مسئولانه ای  نگاه  ویژه  منطقه  در 
رضایت و مهیاسازی زمینه ی فعالیت بیشتر بخش خصوصی است که در 

این راه  سرعت پیشبرد اهداف را نیز مد نظر قرار خواهیم داد.

مزیت های گمرکی
وی ادامه داد: در حوزه بازرگانی نیز، صنایع فعال در منطقه ویژه اقتصادی 
معافیت های  از  استفاده  امکان  از  خلیج فارس  فلزی  و  معدنی  صنایع 
گمرکی برای واردات تجهیزات و مواد اولیه بهره مند می شوند و همچنین 
کالاهای ساخته شده برای ورود به کشور، به میزان ارزش افزوده ایجاد 
شده، معافیت گمرکی خواهند داشت وی بیان داشت: در منطقه ویژه 
اقتصادی صنایع معدنی و فلزی خلیج فارس عملیات اخذ مجوز اشتغال 
امکان صادرات،  انجام می شود و  نیز به سهولت  برای کارکنان خارجی 
است؛  فراهم شده  در منطقه  کالا  و صادرات مجدد  ترانشیب  ترانزیت، 
بنابراین تولیدکنندگان و سرمایه گذاران می توانند با استفاده از مزایا و 
تجاری  اهداف  می دهد،  ارائه  منطقه  این  که  منحصربه فردی  تسهیلات 

خود را محقق کنند.
نگاه همه جانبه به منابع انسانی: سرپرست منطقه ویژه اقتصادی خلیج 
افزود:  انسانی را مورد تاکید قرار داد و  پایان توجه به منابع  فارس در 
ایجاد فرصت های شغلی مولد، رشد اقتصادی، توسعه فناوری های جدید 
مهارت های  سطح  رفتن  بالا  و  محصول  کیفیت  ارتقای  کالا،  تولید  در 
اهمیت  که  است  منطقه  این  های  رسالت  دیگر  از  شغلی  و  مدیریتی 
برجسته تر  کشور  اقتصادی  توسعه  در  را  منطقه  این  نقش  و  عملکرد 

می کند.

هرمزگان من- مدیرکل آموزش و پرورش استان هرمزگان گفت: ۱۵۰ میلیارد ریال اعتبار برای تکمیل 
و تجهیز مرکز رفاهی سرخون تخصیص یافته است و در آینده ای نزدیک به بهره برداری خواهد رسید.

محمد قویدل با اعلام این خبر گفت: مرکز رفاهی فرهنگیان سرخون بندرعباس دارای قدمت زیادی بوده و 
بافت فرسوده آن پاسخگوی نیازمندی فرهنگیان و دانش آموزان هرمزگان نبود که با پیگیری های صورت 
گرفته و اختصاص اعتبار۱۵۰ میلیارد ریالی به آن به عنوان بزرگترین مرکز رفاهی فرهنگیان بندرعباس 

گسترش یافته و مورد بازسازی قرار گرفته است.
مدیرکل آموزش و پرورش استان هرمزگان ادامه داد: این مرکز رفاهی با مساحت ۱۵ هزار متر مربع و 
زیربنای ۲هزار متری شامل ۲ بخش خوابگاه دانش آموزی و سالن پذیرایی است و با ظرفیت ۱۵۰۰ نفر 

می تواند در آینده ای نه چندان دور پذیرای دانش آموزان و فرهنگیان عزیز باشد.
این مقام مسئول با عنوان اینکه میزان افزایش فضای آموزشی و رفاهی آموزش و پرورش هرمزگان در چند 
سال گذشته رشد بسیار مطلوبی داشته است گفت: بهسازی و نوسازی و احداث فضای آموزشی و رفاهی در 

این سال ها باعث کاهش تراکم دانش آموزی و استقرار نیروی انسانی در هرمزگان شده است.

 تخصیص 15 میلیارد تومان 
به مرکز رفاهی فرهنگیان 

سرخون بندرعباس

بوستان  از  پیست دوچرخه سواری  نزدیک  آینده  در  داد  بندرعباس خبر  هرمزگان من- شهردار 
ولایت تا ساحل سورو راه اندازی می شود .

در  پاک  هوای  به  توجه  و  همگانی  ورزش  های  ظرفیت  تقویت  راستای  در  گفت:  نوبانی  مهدی 
کلانشهر ها و استفاده بهینه از نوار ساحلی شهر بندرعباس مسیر دوچرخه سواری و پیاده روی 
ساحلی را از بوستان ولایت در شرق شهر بندرعباس تا ساحل سورو در غرب شهر راه اندازی می 

شود.
نوبانی افزود :شهر بندرعباس برای توسعه پایدار نیازمند تقویت پروژه های شاخصی است که متوازن 

با رشد جمعیت ،ترافیک و توسعه شهری و کالبدی باشد.
مهدی نوبانی شهردار بندرعباس خاطر نشان کرد : برای اتصال شرق به غرب شهر به وسیله مسیر 
دوًچرخه سواری و پیاده روی باید پل خور نایبند و خور گورسوزان تعریض شود تا اتصال و امتداد 
مسیر دوچرخه سواری و پیاده روی در طول نوار ساحلی قطع نشود و یک مسیر طولانی سبز در 

خط ساحلی ایجاد شود.
نوبانی در بخش دیگری از سخنان خود با تشریح برنامه های آتی خود بیان داشت ساماندهی میدان 
امام علی در ورودی منطقه گردشگری پنجعلی از دیگر برنامه ها می باشد که طرح مطالعاتی آن 

برای کاهش تصادفات در این میدان در دست تحقیق ،بررسی  و اقدام است.

پیست دوچرخه سواری از بوستان 
ساحلی ولایت تا ساحل سورو 

بندرعباس

 آینده روشن در انتظار منطقه ویژه اقتصادی خلیج فارس

 لزوم توجه به اقتصاد دریا با محوریت صنعت فولاد

 پایان صید میگو در آبهای هرمزگان
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هفته نامه

هرمزگان من- مدیرکل نوسازی مدارس هرمزگان گفت: تفاهم نامه تكميل ۵ مدرسه در قالب ۴۳ 
کلاس درس و با اعتباری بيش از ۲۵۰ ميليارد ریال در استان هرمزگان امضا شد.

مشارکت  با  خوبی  کارهای  اجتماعی  مسووليت های  بحث  در  کرد:  اعلام  زعيمی  باوقار  مهدی 
صنایع و بخش خصوصی انجام شده است و نخستين گلریزان احداث و تجهيز فضاهای آموزشی 
با مشارکت بخش خصوصی برای اولين بار در کشور توسط اداره کل نوسازی مدارس برگزار شد.

وی عنوان کرد: با امضای این تفاهم نامه پنج مدرسه در قالب ۴۳ کلاس درس شامل مدرسه 
۶ کلاسه حضرت صاحب زمان ) عج( در شهرستان ميناب، مدرسه ۱۵ کلاسه حضرت مهدی 
)عج( بندرعباس، مدرسه ۶ کلاسه حضرت نرگس سلام الله عليها در سولقان شهرستان ميناب، 
مدرسه ۱۰ کلاسه حضرت ام البنين سلام الله عليها در شهرستان رودان و مدرسه ۶ کلاسه شهيد 

سليمانی کندال در بندرخمير تكميل می شوند.

افتتاح 800 کلاس درس در سفر رییس جمهور
نيك  خيرین  مشارکت  با  ها  پروژه  از  بهره برداری  هرمزگان،  مدارس  نوسازی  مدیرکل  گفته  به 
اندیش رشد بسيار چشمگيری داشته و ۸۰۰ کلاس درس تا سفر ریاست جمهوری به بهره برداری 

می رسد.
نيز  نوسازی مدارس هرمزگان درخصوص تجهيزات مدارس  اینكه  بيان  با  ادامه  این مسوول در 
اقدامات بسيار خوبی انجام داده است، خاطرنشان کرد: تجهيزات آموزشی و پرورشی به مبلغ ۱۵۰ 
ميليارد ریال در بين مدارس منطقه بشاگرد توزیع شده است که خود یك اتفاق بسيار مبارک در 

منطقه بشاگرد به شمار می رود.

هرمزگان من- مشاور رئيس جمهور و دبير شورای عالی 
ارزان تر  برای  را  برنامه هایی  گفت:  کشور  آزاد  مناطق 

کردن سفر دنبال می کنيم. به طور مثال برنامه  ای داریم به 
نام »ماه عسل« که شامل تخفيف سفر و اقامت در مناطق 

آزاد برای زوج هایی است که به تازگی ازدواج کرده اند. این 
برنامه کم وبيش در حال اجراست، ولی پيگير این هستيم 

آن را توسعه دهيم.
حجت الله عبدالملكی، اظهار کرد: به رغم همه این گرانی ها 
که بسيار ناراحت کننده و غم انگيز است، همچنان مناطق 
آزاد از جاذبه های اصلی گردشگری و جزو مقاصد اصلی 
به  که  کسانی  از  صرف نظر  هستند.  کشور  گردشگری 
ما سالانه  نمی کنند،  اقامت  اما  دارند،  تردد  آزاد  مناطق 
۱۰ميليون گردشگر داریم که شب در مناطق آزاد اقامت 
می کنند؛ این رقم بسيار خوبی  است. همين کيش و قشم 

صدها هزار نفر در سال گردشگر دارند.
وی افزود: برنامه هایی را برای ارزان تر کردن سفر دنبال 
می کنيم. به طور مثال برنامه  ای داریم به نام »ماه عسل« 
برای  آزاد  مناطق  در  اقامت  و  سفر  تخفيف  شامل  که 
برنامه  این  کرده اند.  ازدواج  به تازگی  که  است  زوج هایی 
این هستيم که  پيگير  ولی  اجراست،  کم وبيش در حال 

آن را توسعه بدهيم. یك برنامه هم داریم برای ارائه اعتبار 
به صورت کارت های اعتباری شبيه تسهيلات ارزان قيمت، 
تا خانواده هایی که علاقه مند هستند به این مناطق سفر 
درحال  شوند.  بهره مند  تسهيلات  این  از  بتوانند  کنند، 
مذاکره با چند بانك هستيم که بتوانيم تامين مالی این 

برنامه را از این طریق داشته باشيم.
به گفته عبدالملكی، به  هر حال کسانی که تور خریداری 
آنها  برای   پرواز  می خرند،  را  بسته  یك  چون  می کنند 
ارزان تر درمی آید، ولی برای کسانی که جداگانه می روند 
عمومی  قيمت گذاری  تابع  پرواز  قيمت  طبيعتا  خب، 
ما  پروازها گران شده،  کشور است. می دانم قيمت همه 
برنامه هایی  همين  برای  نيستيم؛  راضی  موضوع  این  از 
داریم که بتوانيم در سال های آینده با استفاده از خطوط 
افزایش  را  هوایی خارجی، تعداد پروازها به مناطق آزاد 
دهيم و حدس می زنيم که این اقدام روی قيمت پروازها 

مؤثر باشد.

ادامه رکوردشكنی های فولاد هرمزگان،  هرمزگان من- در 
رکورد  دو  توانستند  مستقيم شرکت  احيا  واحد  تلاشگران 

توليدی را به ثبت برسانند.
به عنوان نخستين رکورد، در مدول B به ميزان ۲9۸7 تن 
آهن اسفنجی توليد شد که نسبت به رکورد قبلی در تاریخ 
۱7 اسفند ماه ۱۴۰۰ به ميزان ۲9۵۲ تن بود، رکورد ۳۵ 

تن افزایش یافته است.
آهن  توليد  روزانه  جدید  رکورد  تاریخ،  این  در  همچنين 
ثبت رسيد و  به  تن  به ميزان ۵۸79  اسفنجی در شرکت 
قبلی  رکورد  به  نسبت  روزانه  توليد  رکورد  ترتيب  این  به 
به ميزان ۵۸۴7 تن که در تاریخ ۲۱ آذر ماه سال ۱۴۰۱ 

حاصل شده بود، ۳۲ تن افزایش یافته است.
ثبت رکوردهای توليدی در فولاد هرمزگان حاکی از عزم و 
اراده کارکنان و مدیران شرکت برای تحقق شعار سال مبنی 
بر رشد توليد بوده و در صورتی که محدودیت های انرژی در 
هرمزگان  فولاد  رکوردشكنی های  نباشند،  مانع  ادامه سال 

تداوم خواهند داشت.

 تفاهم نامه ساخت ۴۳ کلاس 
درس در هرمزگان امضا شد

هرمزگان من- مراسم کلنگ زنی سالن ورزشی ویژه معلولين در کوی 
آزاد شهر بندرعباس برگزار شد.

در این آیين که با حضور شهردار بندرعباس ریيس و اعضای محترم 
شورای اسلامی شهر و جمعی از مدیران شهرداری و شهر بندرعباس 
در  بندرعباس  شهر  اسلامی  شورای  ریيس  و  شهردار  شد  برگزار 
اماکن  و مناسب سازی  اهميت خدمات دهی  و  افزایش  بر  سخنانی 

ورزشی و عمومی و معابر برای معلولين تاکيد نمودند.
مهدی نوبانی شهردار بندرعباس افزود: هر اقدامی که زمينه آرامش 

و آسایش شهروندان به خصوص معلولين را فراهم کند قدمی مثبت 
در مسير خدمت رسانی به انها است ما همواره در کنار اداره بهزیستی 
برگزار  معلولين  برای  که  مختلفی  های  برنامه  از  بندرعباس  شهر 
از  این قشر  برای  است  این مكان هدیه  و  ایم  ميشود حمایت کرده 
جامعه که تلاش و کوشش و خلاقيت های آنها همواره در رشته های 

مختلف هنری و ورزشی جریان ساز بوده است.
همچنين حمزه پور نماینده ورزشكاران معلول ضمن تشكر از زحمات 
اتفاق  ؛این  گفت  بندرعباس  شهر  اسلامی  شورای  اعضای  و  شهردار 

و  است  بخش  اميد  بندرعباس  شهر  و  استان  معلولين  جامعه  برای 
نشان از اهميت موضوعی است که شاید تا به امروز  توجهی به آن 

نمی شود. 
برای  ورزشی  مكانهای  تجهيز  و  گسترش  کرد:  اظهار  پور  حمزه 
معلولين ضرورتی بود که الحمدالله شهردار محترم و اعضای شورای 
ششم این اقدام مهم را با همراهی مدیر شهرداری منطقه ۲ به سر 

فرهنگی انجام رساندند. عالی  شورای  رئيس  و  وزیر  معاون  من-  هرمزگان 
وزارت  این  فرهنگی  های  برنامه  تحقق  پاس  به  نفت  وزارت 
مدیرعامل  از  جهان،  گازی  ميعانات  پالایشگاه  بزرگترین  در 

شرکت نفت ستاره خليج فارس تقدیر کرد.
مناطق  فرهنگی  شوراهای  سراسری  همایش  نخستين  در   
نه گانه صنعت نفت در مشهد مقدس، مهدی علی محمدی 
رئيس  و  انسانی  سرمایه  و  مدیریت  توسعه  در  وزیر  معاون 
شورای عالی فرهنگی وزارت نفت به پاس تحقق برنامه های 
گازی  ميعانات  پالایشگاه  بزرگترین  در  وزارت  این  فرهنگی 
ستاره  نفت  شرکت  مدیرعامل  جعفرپور  عليرضا  از  جهان، 

خليج فارس تقدیر کرد.
عالی  شورای  برنامه های  پيگيری  پاس  به  آیين  این  در 
ابلاغی  مصوبات  و  تصميمات  اجرای  و  نفت  وزارت  فرهنگی 
از جمله مساعی در حماسه با شكوه اربعين حسينی و دیگر 

رخدادهای عظيم فرهنگی در شرکت نفت ستاره خليج فارس 
از مدیرعامل این شرکت تقدیر به عمل آمد.

پالایشگاه ستاره خليج فارس به عنوان بومی سازترین مجموعه 
نفتی ایران اسلامی با توليد روزانه ۴۰ ميليون ليتر بنزین از 
تكيه  با  که  شود  می  محسوب  ملی  دستاوردهای  بزرگترین 
برداری  بهره  به  و  داخلی ساخته  دانش جوانان متخصص  بر 
فرهنگی  عالی  شورای  برنامه های  اجرای  با  و  است  رسيده 

وزارت نفت به عنوان الگویی درخشان بدل شده است.
اردوهای  قالب  در  تبيين  جهاد  راستای  در  است،  گفتنی 
راهيان پيشرفت، این پالایشگاه در طول هفته ميزبان قشرهای 
مختلف جامعه اعم از دانش آموزان، دانشجویان و … است تا 
آن ها نيز هرچه بيشتر با این پروژه افتخارآفرین ملی آشنایی 
پيدا کنند و از نزدیك شاهكار متخصصان کشور را نظاره گر 

باشند.

تحقق برنامه های فرهنگی وزارت نفت آیین کلنگ زنی سالن ورزشی ویژه معلولین در بندرعباس
در پالایشگاه ستاره خلیج فارس

 سفر به کیش و قشم ارزان می شود

 رکورد روزانه تولید آهن اسفنجی در فولاد هرمزگان شکسته شد


